# 通过精密制造硕士的学习你能获得什么? What will you get with the Master of Precision Manufacturing?

### 学时

精密制造硕士专业学时为脱产 3 个学期, 共 90 个欧洲通用学分,硕士论文为27个欧洲通用学分。 另外, 学生还可以通过完成工业研发项目获得 30 个 欧洲通用学分,总学分就达到120个欧洲通用学分。

## 学位

学生毕业所获得的学位是精密制造硕士专业,方 向为工业技术。学位由瑞士南方应用科技大学授予。 学位被瑞士联邦政府及中国教育部承认。在教育部网 站 http://www.jsj.edu.cn 可查到。

### **Dimension**

The Master of Science in Precision Manufacturing gives 90 ECTS over 3 semesters (full time) with a Master Thesis of 27 ECTS. The Thesis may be extended for an additional 30 ECTS for a total of 120ECTS and more interesting work with industry.

#### **Title**

The certificate delivered to graduates is "Master of Science in Engineering – Industrial Technologies for Precision Manufacturing" conferred by SUPSI, officially recognized by the Swiss Federal Government and Chinese Education Ministry (See website http://www.jsj.edu.cn).



2008 年瑞士驻上海总领事馆总 领事 Willian Frei (右 6)、瑞士 驻华科学中心 Claudio R. Boer 副 主 任(左 5)、Mr.Nicolas Musy(左1)与学生们在一起。 Mr. Frei (6th from right), the Consul General of Swiss General Consulate in Shanghai, Mr. Claudio R. Boer (5th from left), Vice Director of Swissnex, Mr.Nicolas Musy (1st from left) talking to students (2008).

2009 年 SUPSI 校长 Franco Gervasoni 先生 ( 左一 ) 与广东 工业大学书记苏一凡(左中)及其代表团参观 SUPSI 实验室 The Party Secretary Su Yifan (middle in left) and the delegation of GDUT visited laboratory in SUPSI with Director Franco Gervasoni (the first from left) (2009)

# 注册精密制造硕士有哪些要求?

What are the admission requirements to the Master in Precision Manufacturing?

- 学生需具备以下条件才可以申请此专业:
- 获得机械类及相关专业的本科学历(或者专科学 历并具有一年以上的从事精密制造相关工作经验 的人士也可申请。)
- 良好的英文能力,雅思成绩在6分左右
- 通过学校的评审程序



- Students applying to the MPM program have to:
- Hold a Bachelor's degree in mechanical engineering (or related major), applicants who have over one-year experience in precision manufacturing (or related field) with a polytechnic degree can also apply
- Demonstrate good command of English language. Around 6 in IELTS.
- Go through the selection process of SUPSI